路易 YI LU

SH, CN 200030 | 198-2277-1700 | CHILDSGAZE@GMAIL.COM

EDUCATION

Bachelor of Fine Arts: Film & Television Production

May 2019 - Aug 2022

NYU Tisch School of The Arts

New York, NY

- 3.912 GPA
- Dean's List 2021-2022: Cum laude

SELECTED PROJECTS

Digital Imaging Technician

Feb 2024 - Mar 2024

La Nit de la Infància; Spanish Feature Documentary

Qingtian, China

• Used software such as SILVERSTACK, ADOBE PREMIERE, and SIDUS TC SYNC to consolidate onset data and secure backups; converted material into proxy files and compiled daily logs.

1st Assistant Director Jan 2024 - Feb 2024

Apple 2024 CNY Campaign

Shanghai, China

• Troubleshooting rundown schedule and facilitated communication between Chinese production team and Apple's designated global agency MAL on and off set.

1st Assistant Director Jul 2023 - Aug 2024

Du Li Nü Ren Music Video

Shanghai, China

• Orchestrated on set logistics, meeting tight one-day production schedule and budget; achieved viral success with 100,000+ views online for musician Cacien aka Garlica Princess.

Writer/Director Jan 2022 - Mar 2022

Ms. Song New York, NY

Wrote and Directed this 15 minute thesis film focusing on life of single woman taking care
Alzheimer's mother. Based on family story, production supervised by Cannes wining professor.

1st Assistant Director Feb 2022 - Apr 2022

22' Experimental Dance Film

New York, NY

• Supervised production team of 38 members on set and delivered effective directions to keep teams focused and staying on schedule for this VOGUE selected project.

Writer/Director Sep 2021 - Dec 2021

Twelfth Night Afternoon; Experimental Adaptation

London, United Kingdom

 Adapted Twelfth Night and combined it with Bergman's Persona for my Shakespeare study class during my exchange semester.

Videographer/Editor

Feb 2021 - Jun 2021

TasteSpirits

Shanghai, China

• Worked with graphic artists and post-production team to produce wine education video.

Production Coordinator

Jun 2020 - Aug 2020

Rock & Roast Reality TV Show

Shanghai, China

 Analyzed contestant comedians' traits and pitched ideas for their personal branding videos played in this show which has reached over 4.8 million views.

Application Designer

Jun 2020 - Current

CrewUp; Crew & Casting Call Platform

Shanghai, China

- Designed crew & casting call platform mini application which can be directly accessed through Wechat.
- Now has over 3000 users and has helped 600 productions find their crew.

Graphic Designer/Editor

May 2021 - Jun 2021

Advertisement; Chelsea FC Official Supporter Club

Shanghai, China

- Created graphic designs and edited UEFA Champions League wining celebration advertisement for Chelsea football club's recognized supporters' club.
- Displayed on LED screen on Nanjing Road for two days which has around 800000 people visiting daily.

Director of Photography

Feb 2021 - Apr 2021

When The Wind Comes; Narrative Thesis

Jiangxi, China

- Designed storyboard, shot list, and floor plan with director and gaffer.
- Shot in ancient Chinese town for 5 five days with production team of 20 people.

WEBSITE

www.childsgaze.com

ACCOMPLISHMENTS

- Best Student Director, "A Funeral," Munich Film Awards
- Official Selection, "A Funeral," New York Film Week
- Best Cinematography; "Best Listener." Cities of Love Film Festival
- Best Actor in "Whistleblower" Tisch 48 Hour Film Festival Judge's Award

路易 YI LU

SH, CN 200030 | 198-2277-1700 | CHILDSGAZE@GMAIL.COM

教育背景

艺术学学士: 电影与电视制作

May 2019 - Aug 2022

纽约大学帝势艺术学院

New York, NY

- 3.912 绩点
- 院长嘉许名单 2021-2022; Cum laude 毕业排名前20%

精选项目

DIT 数字影像工程师 Feb 2024 - Mar 2024

La Nit de la Infància 西班牙纪录长片

Qingtian, China

• 使用SILVERSTACK, ADOBE PREMIERE, SIDUS TC SYNC等软件汇总片场数据与安全备份;转换素材代理文件并每日编纂日志。

副导演 Jan 2024 - Feb 2024

APPLE 2024 新年广告

Shanahai, China

• 安排拍摄日程,调度群演;协助导演与中国制作及海外的制片团队与苹果公司指定全球代理公司 MAL 在 片场内外的沟通。

副导演 Jul 2023 - Aug 2024

独立女人 MV

Shanghai, China

• 协调导演拍摄现场的工作;为演员安排走位讲戏;完成单日制作计划和预算要求;为音乐人 Cacien aka Garlica Princess的MV取得超过 100,000 次的在线观看次数。

导演/编剧 Jan 2022 - Mar 2022

Ms. Song 宋姐

New York, NY

• 在戛纳电影节教授指导下自编自导了一部由我自身家庭启发,聚焦大龄单身女性照顾阿尔茨海默症患者目前的短片。

副导演 Feb 2022 - Apr 2022

22' VOUGUE 实验舞蹈电影

New York, NY

• 在拍摄现场监督由 38 名成员组成的制作团队,并提供有效指导,确保团队按时完成该 VOGUE选定的制作项目。

导演/编剧 Sep 2021 - Dec 2021

第十二夜;实验改编 London, United Kingdom

• 于伦敦交换期间, 在莎士比亚研究课上拍摄改编第十二夜短片。

摄像师/剪辑师 Feb 2021 - Jun 2021

TasteSpirits 知味红酒教育

Shanghai, China

• 拍摄红酒类科普视频并与后期团队合作剪辑。

制作助理 Jun 2020 - Aug 2020

笑果文化脱口秀大会

Shanghai, China

• 分析参赛脱口秀演员特质, 为他们个人宣传视频提出创意;节目目前播放量已超480万次。

小程序设计师 Jun 2020 - Current

聚组电影招募小程序

Shanghai , China

- 设计了可通过微信直接访问的剧组和演员招募平台小程序。
- 现已拥有 3000 多名用户,帮助 600 多部电影找到了剧组。

剪辑师 May 2021 - Jun 2021

广告;切尔西足球俱乐部官方球迷会

111dy 2021 3011 2021

Shanghai, China

- 为切尔西足球俱乐部的官方球迷会制作欧洲冠军联赛夺冠庆典广告的
- 在南京路LED 屏幕上展示两天,每天约有800,000人参观。

个人网站

• www.childsgaze.com

奖项荣誉

- Best Student Director, "A Funeral," Munich Film Awards 慕尼黑电影奖
- Official Selection, "A Funeral," New York Film Week 纽约电影周
- Best Cinematography; "Best Listener." Cities of Love Film Festival 爱之城电影节
- Best Actor in "Whistleblower" Tisch 48 Hour Film Festival Judge's Award 校内电影节